# 裘錦秋中學(屯門)



## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2023-2024/094 參與 12 月 2 日「2024/25 學年內地高等教育展」(中五及中六級)

#### 敬啟者:

國家教育部公布參與二〇二四/二五學年內地高校招收香港中學文憑考試學生計劃(文憑試收生計劃)的內地高等院校數目將增加至138所。院校分布內地21個省/直轄市及一個自治區,並接受二〇二四年香港中學文憑考試考生報名。為了讓同學對內地升學有進一步的了解,本校特意安排中五及中六級同學出席由國家教育部與教育局合辦的「2024/25學年內地高等教育展」,活動詳情如下:

H		HH ). \
日期:	十二月二日(星期六)	
集合時間:	中午十二時正	
集合地點:	本校有蓋操場	
活動地點:	灣仔香港會議展覽中心展覽廳 3FG	
活動程序:		https://www.edb.gov.hk/attachment/tc/edu-system/postsecondary/policy-doc/pilot-scheme/scheme_2024/EXPO2023_Event_Program.pdf
交通:	旅遊巴來回	
解散安排:	乘搭於下午六時正在灣仔香港會議展覽中心開出的回程旅遊巴;或 於下午六時正向老師報到後自行在會場解散	
解散時間及地點:	自行解散:最早離場時間為下午六時正; 回校解散:約下午六時四十五分(視乎交通情況)	
費用:	免費	
注意事項:	<ol> <li>請提前在集合時間前自行安排和完成午膳;</li> <li>此乃生涯規劃活動之一,中五、中六級學生必須準時出席,如因事未能出席,請提交家長信和完成告假手續;</li> <li>學生需穿著整齊校服或體育服參與本活動;</li> <li>家長可選擇解散地點,為便於車務安排,一經選定,不設更改。</li> </ol>	

如有查詢,請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任或社工李嘉映姑娘聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十一月二十四日

# 裘錦秋中學(屯門)



## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

#### 2023-2024/094

# <u>Participation in Virtual Mainland Higher Education Expo 2024/25 on 2 December (for Form 5 and Form 6 Students)</u>

Dear Parents/Guardians,

The Ministry of Education has announced that the number of mainland Chinese higher education institutions participating in the Scheme for Admission of Hong Kong Students to Mainland Higher Education Institutions 2024/25 (DSE Admission Scheme) will increase to 138 for the 2024/2025 academic year. These institutions are distributed across 21 provinces/municipalities and one autonomous region in mainland China, and they will accept applications from 2024 DSE candidates. To provide students with a better understanding of the mainland's higher education options, our school has arranged for Form 5 and Form 6 students to attend the '2024/25 Mainland Higher Education Fair' jointly organized by the Ministry of Education and the Education Bureau.

#### Details of the event are as follows:

Date	2 December (Saturday)	
Assembly Time	12:00 P.M.	
Assembly Venue	Covered Playground	
Event Venue	Exhibition Hall 3FG, Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Wan Chai	
Event Rundown	https://www.edb.gov.hk/attachment/tc/edu-system/postseco ndary/policy-doc/pilot-scheme_2024/EXPO2023_ Event_Program.pdf	
Transport arrangements	By coach	
Dismissal	Participants can either take the return tour bus departing from Hong	
arrangements:	Kong Convention and Exhibition Centre at 6:00 P.M. or dismiss	
	themselves at the venue after reporting to the teachers at 6:00 P.M	
Dismissal Venue and	Dismissal by self: Earliest time would be 6:00 P.M.;	
Time:	Dismissal upon arrival at school: Approximately 6:45 PM (depending on	
	traffic conditions)	
Fee	Free of Charge	
Notes:	1. Please finish your lunch on your own before the assembly time.	
	2. This is a career planning activity, and Form 5 and Form 6 students	
	must attend punctually. If you are unable to attend due to unforeseen	
	circumstances, please submit a parental letter and complete the leave procedures.	
	3. Students are required to wear neat school uniforms or PE uniforms for this activity.	
	Parents can choose the dismissal location. Once selected, changes will not be accommodated for transportation arrangements.	

# 裘錦秋中學(屯門)



## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Should you have any enquiries, please contact the Head of the Life and Career Planning Team Mr Cheung Chun Leung or Miss Lee Ka Ying via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal